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Reliable and straightforward, this text has helped thousands of students learn to write
well. Jean Wyrick's rhetorically organized STEPS TO WRITING WELL, International
Edition, is known for its student-friendly tone and the clear way it presents the basics of
essay writing in an easy-to-follow progression of useful lessons and activities. Through
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straightforward advice and thoughtful assignments, the text gives students the practice
they need to approach writing well-constructed essays with confidence. With Wyrick's
precise instruction and the book's professional samples by both well-known classic
and contemporary writers, STEPS TO WRITING WELL, International Edition, sets
students on a solid path to writing success. Everything students need to begin,
organize, and revise writing--from choosing a topic to developing the essay to
polishing prose-is right here! In the eleventh edition, Wyrick updates and refines the
book's successful approach, adding useful new discussions, readings, exercises, essay
assignments, and visual images for analysis.

作者介绍: 

Jean Wynck，是美国科罗拉多州立大学(Colorado State
University)的荣誉退休教授(Professor
Emerita)，曾任该校写作教研部主任11年之久。她有丰富的教学经验，在近30年的教学
生涯中，主讲过本科英语写作课、培训过英语写作教师并担任多项写作研究项目的负责
人。此外，她还著有“The Rinehart Reader”和“Discovering
Ideas”等著作。她曾发表了二十多篇关于写作和美国文学方面的论文。目前她研究的
主要内容包括19世纪晚期和20世纪初的美国小说、美国研究以及妇女研究。她出版的
三本大学写作教材都曾多次再版。
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一直苦于英语写作如何下手（忽略四六级模板等等。。），国内其实也有基本写作类的
书，包括很好的，只是有点晦涩，理论无敌多。这本书虽然是影印版，全英文，但是非
常简单，入手容易，经典不愧是经典，不要被厚度吓到了，哈~  

-----------------------------
很实用的书，虽然乍看有点俗
都是一帮写作和研究写作的家伙积累的经验，看着俗，用着好。
举例说，写不出来怎么办， 十个technique,逐个试试 listing free writing looping
boomerang 以上都是free writing 变种 clustering， 用来整理复杂的思路，categorizing
and classifyin...  

-----------------------------
一本针对写作零基础的人的入门教材，编排有序，设计合理，练习也很棒，推荐大一新
生阅读。
介绍了开头、主体、结尾的写法，分类型写作，结尾甚至还有详细的语法分析和标点符
号的用法，从主谓一致等基础知识讲起，作为入门教材起点非常低。
个人认为最有用的部...  
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